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Lake Baikal

Situated in south-east Siberia, the 3.15-million-ha Lake Baikal is the oldest (25 million
years) and deepest (1,700 m) lake in the world. It contains 20% of the world's total
unfrozen freshwater reserve.

关于贝加尔湖：

位於俄羅罗斯西伯利亞铁路中段的贝加尔湖（Lake Baikal; Байкал）給不少旅遊博客形容為神秘
的人間仙境，同时被称为西伯利亞明珠。贝加尔湖深 1600米，是是全世界最深、蓄水量最大的
淡水湖，水質清澈，夏季能見度雖然只有幾米，但冬天結冰時能見度可達 40米。



Day 1: Kuala Lumpur – Bangkok (BKK)

吉隆坡 – 曼谷

Assemble at KLIA and boarding flight to Bangkok. Overnight at Bangkok

在吉隆坡国际机场集合并乘搭航班前往曼谷。下榻曼谷酒店。

Meals: Dinner
用餐：晚

Day 2: Bangkok – Irkutsk

曼谷 - 伊尔库兹克

After breakfast, transfer to airport and boarding flight to Irkutsk (Russia). Upon Arrival, transfer to local restaurant for dinner and
send to hotel after dinner.

早餐后，前往机场乘搭客机前往伊尔库茨克，抵达后驱车前往当地餐厅品尝美食，过后送往酒店入住

Meals: Breakfast, Dinner
用餐：早，晚



Day 3: Irkutsk

伊尔库兹克

After breakfast, proceed to Kazanskaya Tserkov', the building is magnificent and the interior is gorgeous. As an Orthodox church, the
Church of Our Lady of Kazan has a typical Byzantine style, with a thick red exterior wall and a blue onion-like dome. Visit to Kirov
Square, famous square in Irkutsk. Walk along 130 Kvartal (Irkutsk), it is a lively pedestrian street with wooden restaurants and some
entertainment.

早餐后，前往喀山圣母大教堂，建筑宏伟，内部华丽。作为一座东正教教堂，喀山圣母教堂具有典型的拜占庭风格，厚重的红色外墙和
蓝色洋葱状的圆顶。游览伊尔库茨克著名的基洛夫广场。游走在 130百年木屋区，因为木屋建筑华丽而赢得西伯利亚的巴黎美称。走在
卡尔马克思大街上，有各种各样的怀旧或现代咖啡馆，是购物和感受俄罗斯风情的好去处。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner
用餐：早，午，晚餐

Day 4: Irkutsk – Buryatia - Olkhon Island (4.5hours)

伊尔库兹克 -布里亞特 –奥利洪岛

After Breakfast, proceed to Buryatia village, learn about shamanism and Buddhism are central to the Buryat belief system, and you
can enjoy dancing show with local Buryatia. Boarding cruise to Olkhon Island, there is a small stone protruding from the water. It is
called "Shaman Stone", and there are many coins scattered on the river bed around its bottom. In ancient times, the local people
believed that the shaman stone had magical powers, so ceremonies, sacrifices and mantras were often held around it to clarify false
accusations or defend honor.

早餐后，前往布里亚特村庄，萨满教和佛教是当地居民的信仰，并在此体验当地居民的热情好客，同时欣赏布里亚特民族的特色民族舞
蹈。登上游轮前往奥利洪岛，有一块小石头凸出水面。它叫“萨满石”，底部周围的河床上散落着许多钱币。古时，当地人认为巫石具有神
奇的力量，因此经常围绕它举行仪式、祭祀和念咒，以澄清冤屈或捍卫荣誉。同时间前往贝加尔湖神居住的地方 –布尔汗海湾。在角湾
上的沙曼岩石可眺望全面湖景，还有十三根的萨满柱代表了上帝的 13个儿子。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner
用餐：早，午，晚餐



Day 5: Olkhon Island

奥利洪岛

After breakfast, proceed to Lake Baikal, is the oldest (25 million years), deepest (1,700 m) and purest lake in the world. From January
until March, Lake Baikal is frozen over. Next to Cape Khoboy, northernmost on the amazing island of Olkhon. Cape Khoboy awarded
the status of a monument of nature. Cape Khoboy on Lake Baikal is a complex of picturesque rocks, original seat covers with orange
lichen. Some of the rocks are through holes and unusual cracks, giving this amazing exotic place special flavor.

早餐后，前往贝加尔湖，它是世界上最古老（2500万年）、最深（1700 米）和最纯净的湖泊。从一月到三月，贝加尔湖结冰。毗邻
Khoboy角，位于迷人的奥利洪岛的最北端。贝加尔湖上的合波角是一个风景如画的岩石群，原始的座套上覆盖着橙色的地衣。沿途经过
哈兰茨、三色水、男孩山及女孩山等，一些岩石上有通孔和不寻常的裂缝，给这个令人惊叹的异国情调增添了特殊的味道。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner
用餐：早，午，晚餐

Day 6: Olkhon Island – Listvyanka (4 hours)

奥利洪岛 -利斯特维扬卡

After breakfast, on board Lake Baikal cruise tour (journey approximately 1 hour), the opportunity to observe seals, see the Islands
and wild shores where there is no way to travel by land. Proceed to Listvyanka (4 hours), the closest lakeside village to Irkutsk,
Listvyanka – aka the ‘Baikal Riviera’ – is the touristy spot where most travelers go to dunk their toes in Baikal’s pure waters. Visit to
fish market, more of a combination fish/souvenir/snack market, in all honesty.

早餐后，登上贝加尔湖游船之旅（旅程大约 1小时），有机会观察海豹，参观陆路无法到达的岛屿和野生海岸。前往距离伊尔库茨克最
近的湖边村庄 –李斯特维扬卡（路程 4小时），又名 “贝加尔湖里维埃拉” –是一处著名的旅游胜地，大多数游客都会到贝加尔湖的纯净
水域泡脚。接着参观露天鱼市场，里面是鱼/纪念品/小吃的组合市场。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner
用餐：早，午，晚餐

Remark: In order to protect the original ecology, there are no roads on Olkhon Island, almost all dirt roads, many of which are slopes of more than
40 degrees, so the road will be very bumpy.



Day 7: Listvyanka - Irkutsk

利斯特维扬卡 -伊尔库兹克

After breakfast, visit to Baikal Museum, the only museum which entirely devoted to the history of Lake Baikal exploration, its flora
and fauna. visit to the mountain Chersky by chair lift where you can admire beautiful landscapes of Southern Baikal and source of
Angara River. Continue to Spasskaya Church, one of the oldest rock churches in Irkutsk. Proceed to city tour including of Triumphal
Arch Moscow Gates, bronze statue of the Siberian pioneers, Bogoyavlensky Cathedral and Ангара, you can enjoy the most beautiful
view here.

早餐后，参观贝加尔湖博物馆，这是唯一一家完全致力于贝加尔湖探索历史、动植物群的博物馆。乘坐缆车游览切尔斯基山，在那里您

可以欣赏南贝加尔湖和安加拉河源头的美丽风景。继续前往帕斯帕卡娅教堂，这是伊尔库茨克最古老的岩石教堂之一。前往莫斯科凯旋

门、西伯利亚先驱铜像、博戈亚夫伦斯基大教堂、及前往安加拉河畔，欣赏这里最美的景色。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner
用餐：早，午，晚餐

Day 8: Irkutsk – Bangkok – Kuala Lumpur

伊尔库兹克 –曼谷 –吉隆坡

After breakfast, free on your own leisure until transfer to Airport for flight departure to Bangkok and connect to Kuala Lumpur

早餐后，自由活动直到送往机场乘搭航班返回吉隆坡（中转站为曼谷）

Meals: Breakfast
用餐：早



Date Flight No Sector Timing
Day 1 MH 774 KUL – BKK 1600 - 1720
Day 2 S7 6308 BKK – IKT 1125 -- 1845
Day 8 S7 6309 IKT - BKK 1040 – 1600
Day 8 MH 781 BKK - KUL 1940 - 2250

Hotel

Departure Date: 12nd Sep 2024 / 10th Oct 2024

Package – MYR (Per Person)
Twin Sharing

Adult Child Twin Child with
Bed

Child No
Bed

Travel
Insurance

Single
Supplement

4* star or similar RM 15,588 RM 15,288 RM 14,988 RM 14,688 Included RM 2,580

Hotel Name (4* star or similar) City No of Night
Canalis Suvarnabhumi Airport Hotel Bangkok 1
Hotel Zvezda Irkutsk 2
Villa Malina Olkhon Baikal (Basic Hotel) Olkhon Island 2
Krestovaya Pad' Listvyanka 1
Hotel Zvezda Irkutsk 1

*Sequence of itinerary subject to arrangement*

Remarks:

1) Group Departure TourMin. 10 pax per group with Chinese speaking guide.
2) Include Economy class return ticket from Kuala Lumpur to Irkutsk (by MH + S7).
3) Kuala Lumpur – Bangkok will be using either Thai Airways, Malaysia Airlines or Batik Air.
4) Non-refundable deposit of RM 3,000/ Pax upon booking confirmation. Full payment must be made 60 days before departure.
5) 7 Nights’ 4* Accommodations with daily Breakfast, lunch and dinner as per itinerary.
6) All airport transfers as per above itinerary
7) Peak seasons surcharge applies.
8) Inclusive of Compulsory Tipping and travel insurance included (up to 69 years old).
9) Russia E-visa required for Malaysia Passport Holder (price above include of visa fees) – RM420
*E passport copy & e photo with white background required for visa application at least 45 days before

10) Meals will be mixed with local food & Chinese food
11) Bangkok Accommodation will be arranged nearby Airport
12) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
13) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
14) No time different between Malaysia and Siberia – currency RUB - Russian Ruble
15) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.

For Enquiry, please check the: https://www.goldendestinations.com

https://www.goldendestinations.com/index


Local Food / Meals



Hotel Accommodation


